
CrundejerJbreningen

Ketteholm

Referat af
\

E kstra-E kstraOrd in ær GeneralForsa m ling den 29-oktober 1996.

Til stede varflg. husnr: 29,39,61,63, 81,87, Bg, 91, gs, 97, 10s, 111,113, 11s, 117,119,121,
123, 125, 127.

Følgende huse var repræsenteret ved fuldmagt: 31,45,47,57,65,77,7g,g3, g5, 93, 99, l0l, 105,
107, 129.

Søren Heick blev enstemmigt valgt til dirigent, og konstaterede at forsamlingen var lovligt indvarslet
og beslutningsdygtig.
Herefter bød formand Conny Birk velkommen, og det udstedte materiale blev kort gennemgået og
spørgsmål blev efter bedste evne besvaret.

Afstemingen forløb således:

1. afstemning (Godkendelse af kontingentstigning på max. kr.3 10) 33 stemte for forslaget
2. afstemning (Parabol eller hybridnet ?) 13 stemte for parabol og22 stemte for hybridnet
3. afstemning (Flybridnet på eje- ell{ lejebasis?) 20 stemte for ejerløsn. og 5 stemte for lejetøsn.

Forslag 3 i det udsendte materiale, Hybridnet med fordelingsnet på ejebasis, blev således vedtaget.

Der er ca 4 måneders leveringstid på anlægget. Hvert enkelt husstand vælger grundpakke (svarende
til de nuværende kanaler + DR2) eller den store pakke (min. ca. 20 dekoderfri kanaier).
Grundejer:foreningen administrerer grundpakken, ekstra (stor pakke) bliver opkrævet af Tele-
Danmark. Herom senere.
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